
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 6. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål E
Kan ministeren forklare, hvorfor Sundhedsudvalget ikke er blevet orienteret om proble-
merne på vagtcentralen tidligere, hvilket har ført til, at oplysningen kun er kommet til 
udvalgets og offentligheden kendskab via ansvarlige medarbejderes henvendelse til pres-
sen?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. SUU alm. del - 
samrådsspm. DJ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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